
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

Rada Miejska w Augustowie

 

 

PROTOKÓŁ NR XXVI/16

z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Augustowie,

które odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego

w Augustowie, ul. 3 Maja 60

z 30 sierpnia 2016 r.

 

 

 

 

 

W obradach sesji wzięło udział 19 radnych – lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:

- Burmistrz Miasta Augustowa,

- Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa,

- Sekretarz Miasta,

- Skarbnik Miasta,

- kierownicy wydziałów i referatów UM,

- kierownicy jednostek organizacyjnych miasta,

- dyrektor i prezesi spółek miejskich,

- goście,

- mieszkańcy,

- przedstawiciele prasy.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                  Obrady rozpoczęto o godzinie 10.05

                                                                                   i zakończono o 13.15

 

 

Protokół nr XXVI/16 z posiedz. Rady Miejskiej w Augustowie z dn. 30.08.16 r.



 

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Rezygnacja radnej z mandatu radnej Rady Miejskiej w Augustowie.
4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1. wyrażenia stanowiska dotyczącego nowego odcinka drogi ekspresowej S16 Ełk (S61) – Knyszyn (S19),
2. udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu na dofinansowanie realizacji połączenia kolejowego Białystok – Kowno na odcinku

Białystok
– granica RP,

3. wyrażenia zgody na obniżenie od ceny sprzedaży zabudowanej nieruchomości wpisanej do rejestru zabytków,
4. realizacji w 2017 r. zadania inwestycyjnego „Budowa ulicy Glinki

w Augustowie”,
5. współfinansowania w 2017 r. zadania inwestycyjnego w Augustowie,
6. rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa,
7. współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Miastem Augustów a Miastem Grodno,
8. wyrażenia intencji udzielenia przez Gminę Miasto Augustów pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu,
9. zmian budżetu miasta na 2016 rok,

10. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2016
– 2024.

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
8. Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji RM z 4.08.2016 r.
9. Zapytania i wolne wnioski.

10. Zamknięcie obrad.

 

Ad. pkt 1

Otwarcie obrad.
 

Obrady XXVI sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Filip Jerzy Chodkiewicz
– Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 19 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. Powitał:
Panią Edytę Dzieniszewską
– Kierkla – uczestniczkę Igrzysk Olimpijskich w Rio 2016, Pana Jarosława Zielińskiego
– Posła RP, Wiceministra Spraw Wewnętrznych i Administracji, Panią Renatę Elżbietę Tkaczyk – Naczelnika Urzędu Skarbowego, Panów Burmistrzów, Państwa
Radnych, kierowników miejskich jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Miejskiego, dziennikarzy i gości. Pan Przewodniczący udzielił głosu Panu
Ministrowi.

 

Pan Jarosław Zieliński – Poseł na Sejm RP, Wiceminister Spraw Wewnętrznych
i Administracji podziękował Państwu Radnym za inicjatywę i wyrażenie stanowiska dotyczącego nowego odcinka drogi ekspresowej łączącej Via Carpatię z Via
Balticą, która
w obecnych planach pomija Augustów. Przypomniał, że przez wiele lat, m.in. poprzez interpelacje poselskie, podejmuje starania, aby Augustów nie został
wykluczony, jeżeli chodzi o komunikację przyszłości. Przypomniał, że w pierwotnym planie przyjętym przez Rząd PiS droga łącząca Białystok z Augustowem
posiadała kategorię drogi ekspresowej. W ramach tego planu zbudowano już fragment ok. 10 km tej drogi, ale dalsze prace zostały zaniechane. Rząd PO – PSL
zmienił przebieg tej drogi i w planach główną drogą została S 16, czyli zdecydowano się na wariant przebiegu drogi przez Łomżę. Zapewnił, że jako Poseł RP i
członek Rządu będzie czynił starania, aby powrócić do planu budowy drogi S16 na trasie Augustów – Białystok. Takie rozwiązanie załatwiłoby problem
połączenia terenu północno
– wschodniego ze stolicą regionu. Ponadto nowa droga stanowiłaby łącznik między dwoma transeuropejskimi korytarzami transportowymi, czyli drogą Via
Carpatia i Via Baltica.
Pan Minister zachęcił samorządowców Augustowa, aby podjęli również temat kolei. Obecnie trwają prace nad ustaleniami koncepcji przebiegu trasy kolejowej i
należy uczynić wszystko, aby Augustów i Sokółka nie zostały wykluczone z przyszłościowego, nowoczesnego połączenia kolejowego. Pan Jarosław Zieliński
zasygnalizował również sprawę strefy ekonomicznej. Po rozmowie z Prezesem Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej uznano, że postulat Burmistrza i
Rady Miejskiej powinien być uwzględniony, aby jak najszybciej przyłączono tereny inwestycyjne Augustowa do tejże strefy, i umożliwiono inwestorom
korzystanie z uprawnień, jakie daje inwestowanie w Strefie.

 

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta Augustowa podziękował Panu Ministrowi
za głos wsparcia w sprawach niezwykle istotnych dla Augustowa. Poinformował, że sprawa dotycząca nowego odcinka drogi ekspresowej S16 Ełk (S61) –
Knyszyn (S19) jest bardzo ważna dla Augustowa, dlatego spotkał się z Prezydentem Białegostoku, Prezydentem Suwałk i Marszałkiem Województwa
Podlaskiego, którzy deklarują wsparcie pomysłu, aby droga
ta przebiegała w najkrótszym wariancie, tj. przez Suchowolę i Augustów. Odczytał stanowisko przedsiębiorców /90 podmiotów/ w sprawie przebiegu łącznika Via
Carpatia i Via Baltica adresowane do Pana Andrzeja Adamczyka – Ministra Infrastruktury i Budownictwa: „Niniejszym wyrażam swoje poparcie dla stanowiska
Burmistrza Miasta Augustowa
w sprawie potrzeby zmiany przebiegu drogi ekspresowej łączącej Via Carpatię z Via Baltica. Uważam, że obecnie planowany odcinek drogi ekspresowej S16 Ełk
(S61) – Knyszyn (S19)  prowadzi do izolacji transportowej miasta Augustowa co przyniesie wiele negatywnych konsekwencji społecznych i gospodarczych.
Popieram stanowisko Burmistrza Miasta Augustowa by droga ekspresowa łącząca Via Carpatia z Via Baltica przebiegała w innym wariancie poprzez węzeł
Raczki i po modernizacji już istniejącej DK8 Augustów – Białystok. To rozwiązanie stanowić będzie niezwykły impuls rozwojowy dla gospodarki Augustowa
i całego regionu, jak również zapewni dogodne połączenie dla mieszkańców naszego miasta
i całego subregionu Suwalszczyzny ze stolicą województwa Podlaskiego. Skorzystają z niego mieszkańcy całej Polski, turyści i kuracjusze, którzy w sezonie
letnim tłumnie odwiedzają uzdrowisko Augustów. Ten wiariant drogi przyniesie także długofalowe pozytywne skutki
dla gospodarki rozwoju regionalnego zapewniając połączenie Augustowa z Europejską siecią transportową i ułatwiając tym samym lokalnym firmom zarządzanie
łańcuchem dostaw oraz logistykę zaopatrzenia i dystrybucji.” Drugim istotnym tematem jest strefa ekonomiczna
i najprawdopodobniej w przyszłym tygodniu zostanie wydana prawomocna już decyzja
na budowę. We wrześniu podpisana zostanie umowa z Marszałkiem Województwa Podlaskiego, która zapewni dofinansowanie inwestycji kwotą 9.300.000 zł.



na budowę. We wrześniu podpisana zostanie umowa z Marszałkiem Województwa Podlaskiego, która zapewni dofinansowanie inwestycji kwotą 9.300.000 zł.
Trwają
już rozmowy z potencjalnymi inwestorami, dlatego wszystko wskazuje na to, że Strefa Ekonomiczna w Augustowie wkrótce zostanie uruchomiona. Pan Burmistrz
w nawiązaniu
do wypowiedzi Pana Ministra poinformował, że nie ma raczej szans, aby przez Augustów przebiegała Rail Baltica. Należy podjąć starania, aby przeprowadzono
remont torów, wybudowano węzeł elektryczny, ponieważ przez Augustów nadal jeżdżą lokomotywy spalinowe i zwiększono częstotliwość połączeń z Warszawą.
Pan Burmistrz przyznał, że liczy w tym względzie na poparcie ze strony innych samorządów.

            Pan Burmistrz podziękował Panu Mirosławowi Zawadzkiemu i firmie Transdźwig
za pomoc w przygotowaniu Koncertu Lato z Radiem.

            Pan Burmistrz powitał Panią Edytę Dzieniszewską – Kierkla – uczestniczkę Igrzysk Olimpijskich Rio 2016 r. i Pana Jerzego Grąbczewskiego – trenera
sekcji kajakarskiej. Podziękował Pani Edycie Dzieniszewskiej za występ na Igrzyskach i godne reprezentowanie naszego miasta. Przypomniał, że Pani Edyta
jest wielokrotną medalistką mistrzostw świata, mistrzynią Europy i aktualną mistrzynią Polski. Pan Burmistrz podziękował również Panu Adamowi Wysockiemu –
Radnemu Rady Miejskiej w Augustowie za udział w Mistrzostwach Świata Weteranów i zdobycie wicemistrza świata i brązowego medalu w kajakarstwie.

           

Ad. pkt 2

Przyjęcie porządku obrad.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad.

 

Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta wniósł o wprowadzenie
do porządku obrad projektów uchwał w sprawach:

- udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację zadania inwestycyjnego „Przebudowa ulicy 3 Maja w
Augustowie Nr 2524B
– Etap I odcinek od ul. Rynek Zygmunta Augusta do ul. Hożej” w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019,

- przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych przy wyjściu rzeki
Netty z jeziora Necko.

 

Pan Wojciech Szymon Krzywiński wniósł o zdjęcie z porządku obrad pkt. 6e, tj. projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność
Burmistrza Miasta Augustowa. Odbyła się wizja lokalna przeprowadzona przez członków Komisji Rewizyjnej
i po oględzinach pojawił się pomysł rozwiązania problemu /dot. budowy przyłącza kanalizacji sanitarnej/. Komisja potrzebuje czasu na przeanalizowanie
dokumentów i wyrażenie opinii
w ww. sprawie.  

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez
Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację zadania inwestycyjnego „Przebudowa ulicy 3 Maja w Augustowie Nr 2524B – Etap I odcinek
od ul. Rynek Zygmunta Augusta do ul. Hożej”
w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016
– 2019. W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie 18 głosami za, przy
braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się.

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych przy wyjściu rzeki Netty z jeziora Necko. W głosowaniu
wzięło udział 18 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie 18 głosami
za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się.

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o wykreślenie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność
Burmistrza Miasta Augustowa. W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania wniosek został przyjęty 17 głosami
za, przy braku głosów przeciwnych i przy
1 głosie wstrzymującym się.

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z zaproponowanymi zmianami. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania porządek
obrad wraz
ze zmianami został przyjęty jednogłośnie 18 głosami za, przy braku głosów przeciwnych
i wstrzymujących się. Projekty uchwał zgłoszone do porządku obrad zostały wprowadzone
w pkt 6h i 6i.

 

Wyniki głosowania:

ZA: Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Jerzy Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł
Łukasz Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Józef
Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki.

NIEOBECNY(A): Adam Cilulko, Mirosław Zawadzki.

Podsumowanie | Za: 18, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 0, nieobecni: 3.

Ad. pkt 3



Rezygnacja radnej z mandatu radnej Rady Miejskiej w Augustowie.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Augustowie odczytał treść postanowienia nr 11/2016 Komisarza Wyborczego w Suwałkach
z dnia 30 sierpnia
2016 r. w sprawie wygaśnięcia mandatu radnej Rady Miejskiej w Augustowie wybranej
w okręgu wyborczym nr 16 – Małgorzaty Grygo z listy nr 3 KW Prawo i Sprawiedliwość, wskutek pisemnego zrzeczenia się mandatu /zał. nr 2, 3, 4/. Podziękował
Pani Radnej Małgorzacie Grygo za pracę w Radzie Miejskiej i wyraził nadzieję na jej dalszą działalność na niwie społecznej.

 

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej podziękował Pani Radnej
za dotychczasową współpracę.

 

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta dołączył do podziękowań i życzeń Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. Zwrócił uwagę, że działalność
Pani Radnej wpisała się w najnowszą historię Augustowa. Wspierała reformy wprowadzone w oświacie miejskiej, których pozytywne rezultaty już można
obserwować. Podkreślił,
że liczy na dalszą współpracę dla dobra augustowskiej społeczności.

 

Pani Radna Małgorzata Grygo podziękowała wszystkim zebranym za dotychczasową współpracę i słowa uznania.

 

Pan Przewodniczący ogłosił 15 minutową przerwę w obradach.

 

Ad. pkt 4

Przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej.

 

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta Augustowa z jego działalności
od 4 sierpnia 2016 r. do 23 sierpnia 2016 r.

 

Ad. pkt 5

Interpelacje i zapytania radnych.

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska poruszyła następujące sprawy:

1. Zapytała o ustalenia dotyczące faktu odprowadzania nieczystości z jednego
z obiektów turystycznych do jez. Białego.

2. Przypomniała swoją prośbę o wystosowanie pisma do właściciela drogi w sprawie budowy ścieżki rowerowej na ul. Rajgrodzkiej.
3. Odniosła się do odpowiedzi na jej interpelację dot. donic na kwiaty w mieście, z której wynika, że w centrum Augustowa ustawiono ich 346, z czego wiele

w miejscach  przejść dla pieszych. Zapytała, czy donice po remoncie Rynku Zygmunta Augusta zostaną usunięte z przejść dla pieszych. Zapytała, czy
jest jakiś plan i kto decyduje
o ustawieniu donic. Zapytała w jakim celu na potrzeby miasta zakupiono aż 455 donic i jaki był koszt tego przedsięwzięcia.

4. Zapytała, czy w szkołach realizowane są konkursy edukacyjne. Czy placówki otrzymały dofinansowania w ramach ogłoszonych konkursów i na jakie
działania?

 

Pan Radny Tomasz Bukłaho zgłosił interpelację dotyczącą uszkodzonego oświetlenia
w chodniku przy Kolumnie Zygmunta Augusta. Do czasu przeprowadzenia wymiany, elementy oświetlenia powinny być odpowiednio zabezpieczone, ponieważ
w tym miejscu bawią się dzieci.

 

Pan Radny Jacek Truszkowski poprosił o zabezpieczenie w przyszłorocznym budżecie  środków finansowych na partycypację w kosztach budowy chodnika na
ul. Obrońców Westerplatte, na odcinku od mostu nad Kanałem Augustowskim do ul. Limanowskiego. Warunkiem ujęcia w planie budżetu Podlaskiego Zarządu
Dróg Wojewódzkich
ww. inwestycji jest partycypacja w 50% kosztów budowy.

            Pan Radny podziękował za zamieszczenie na parkometrach informacji o tym,
że pojazdy jednośladowe mogą parkować za darmo w Strefie Płatnego Parkowania. Przypomniał, że w tej sprawie zgłaszał interpelację.

 

Pan Radny Piotr Piłasiewicz zwrócił uwagę, że jedna z latarni na ul. Wojska Polskiego jest uszkodzona /złamany plafon/.

 

Pan Radny Artur Kleczkowski zapytał, w jaki sposób Urząd rozwiąże problem kanalizacji deszczowej i sanitarnej na ul. Hożej, która będzie remontowana przez
Powiat.

 

Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz poruszył następujące sprawy:

1. Zapytał, na jakim etapie znajdują się rozmowy z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad na temat rozwiązania problemów komunikacyjnych na
rondzie przy stacji paliw.

2. Zwrócił uwagę na potrzebę zamontowania oświetlenia na moście Kanału Augustowskiego na ul. Obrońców Westerplatte.
3. Zwrócił uwagę, że na Molo Radiowej Trójki zawieszono banery reklamowe. Zapytał, czy dobrym rozwiązaniem jest szpecenie tak ważnej dla miasta



3. Zwrócił uwagę, że na Molo Radiowej Trójki zawieszono banery reklamowe. Zapytał, czy dobrym rozwiązaniem jest szpecenie tak ważnej dla miasta
inwestycji, która powinna być ozdobą miasta.

 

Ad. pkt 6a

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego nowego odcinka drogi ekspresowej S16 Ełk (S61) – Knyszyn (S19).

 

Pan Radny Jacek Truszkowski zwrócił uwagę na kilka literówek w ostatnim zdaniu
ww. stanowiska. Poprosił o naniesienie poprawek.

 

Pan Przewodniczący zasugerował, aby przeredagować treść stanowiska Rady zawartego
w projekcie uchwały.

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski zasugerował, aby w projekcie uchwały zawrzeć również koszty budowy drogi, w zaproponowanym wariancie przez Knyszyn w
porównaniu
do wariantu, który byłby korzystny dla Augustowa. Zwrócił uwagę, że samo wydłużenie trasy poprzez poprowadzenie jej przez Knyszyn i Ełk znacząco podraża
koszty. Budowa na trasie Augustów – Białystok jest co najmniej pięciokrotnie tańsza. Podkreślił, że przy budowie dróg ważnym aspektem jest nie tylko ocena
społeczna, oddziaływanie na środowisko, ale również ich koszt.

 

Pan Radny Piotr Piłasiewicz zwrócił uwagę, że w przygotowanym stanowisku należy również podnieść kwestię oddziaływania budowanej drogi na środowisko.
Zwrócił uwagę,
że droga poprowadzona przez Sztabin przecina Biebrzański Park Narodowy w najwęższym jego fragmencie. W wariancie przez Knyszyn droga ingeruje w
tereny bagienne Parku Narodowego i Obszaru Natura 2000, na przestrzeni wielu kilometrów. W tym wypadku istnieje ryzyko, że powtórzy się sytuacja Doliny
Rospudy.

 

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta Augustowa przypomniał, że istotą
ww. uchwały jest wyrażenie woli Radnych, że Augustów nie zgadza się z proponowanym przebiegiem fragmentu Via Baltica. Apelował do Państwa Radnych o
podjęcie uchwały, ponieważ w najbliższym czasie planuje spotkanie z Prezydentami Suwałk i Ełku, aby wspólnie wypracować stanowisko. Będzie to silny głos
naszego subregionu w tejże sprawie.

 

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński zgodził się ze stanowiskiem Pana Burmistrza,
że ww. uchwała nie musi określać zbyt wielu szczegółów i ma ona na celu zwrócenie uwagi na naszą sprawę.

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski zwrócił uwagę, że aspekt ekonomiczny, o którym wspomniał jest bardzo istotny i wynika z przepisów prawa. Jeżeli z przyczyn
politycznych planuje się budowę na trasie przez Knyszyn to należy zdawać sobie sprawę, że Augustów będzie udowadniał nieekonomiczność takiego
rozwiązania. Wybór niewłaściwego wariantu
w efekcie może spowodować, że droga nigdy nie powstanie, dlatego już na tym etapie ten fakt należy zasygnalizować.

 

Pan Przewodniczący poparł stanowisko swojego przedmówcy.

 

Pan Radny Paweł Łukasz Kotwica poinformował, że według raportu EGO SA Augustów jest odwiedzany przez 250 tys. turystów rocznie, którzy zatrzymują się
tutaj minimum
na 1 noc.

Głos zabrała osoba z publiczności, której wypowiedź nie została zarejestrowana
ze względu na wyłączony mikrofon. Na zapytanie mieszkańca odpowiedzi udzielił
Pan Burmistrz.

 

Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Augustowa zaproponował, aby na końcu tekstu stanowiska Rady dopisać następujące zdanie: „Z punktu
widzenia ekonomii przebieg drogi ekspresowej przez Augustów będzie krótszy i w efekcie tańszy w budowie.”

 

Pan Burmistrz zaproponował, aby projekt ww. uchwały był rozpatrywany w innym punkcie porządku obrad do czasu, kiedy wypracowany zostanie nowy tekst
stanowiska.

 

Pan Przewodniczący zgłosił wniosek o dalsze rozpatrywanie projektu uchwały w ww. sprawie w punkcie 6l. Poddał wniosek pod głosowanie. W głosowaniu
wzięło udział
18 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie 18 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i
wstrzymujących się.

 

Ad. pkt 6b

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu na dofinansowanie realizacji połączenia
kolejowego Białystok - Kowno
na odcinku Białystok - granica RP.

 

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała,



Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała,
że Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu 25 sierpnia 2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała pozytywnie 4 głosami za, przy braku głosów
przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Województwu Podlaskiemu
na dofinansowanie realizacji połączenia kolejowego Białystok - Kowno na odcinku Białystok
- granica RP. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXVI/231/16 została podjęta /zał. nr 5/.

Wyniki głosowania:

ZA: Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł Łukasz Kotwica, Joanna
Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki.

WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Szymon Krzywiński, Magdalena Śleszyńska.

NIEOBECNY(A): Adam Cilulko, Mirosław Zawadzki.

Podsumowanie | Za: 15, przeciw: 0, wstrzymało się: 3, nie głosowało: 0, nieobecni: 3.

 

Ad. pkt 6c

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie bonifikaty
od ceny sprzedaży zabudowanej nieruchomości wpisanej do rejestru zabytków.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński zapytał, czy wynikiem podjęcia uchwały będzie uzyskanie wyższej ceny za sprzedawaną nieruchomość.

 

Pani Krystyna Wasilewska – Kierownik Wydziału Nieruchomości omówiła projekt uchwały w ww. sprawie i potwierdziła, że jej podjęcie będzie skutkowało
uzyskaniem wyższej ceny za sprzedawaną przez Miasto nieruchomość.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie bonifikaty od
ceny sprzedaży zabudowanej nieruchomości wpisanej do rejestru zabytków. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXVI/232/16 została
podjęta /zał. nr 6/.

Wyniki głosowania:

ZA: Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Jerzy Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł
Łukasz Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Józef
Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki.

NIEOBECNY(A): Adam Cilulko, Mirosław Zawadzki.

Podsumowanie | Za: 18, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 0, nieobecni: 3.

 

Ad. pkt 6d

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie realizacji w 2017 r. zadania inwestycyjnego „Budowa ulicy Glinki w Augustowie”.

 

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała,
że Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu 25 sierpnia 2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 5 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie realizacji w 2017 r. zadania inwestycyjnego
„Budowa ulicy Glinki w Augustowie”. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXVI/233/16 została podjęta /zał. nr 7/.

Wyniki głosowania:

ZA: Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł Łukasz Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki,
Adam Wysocki.

WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Filip Jerzy Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski.

NIEOBECNY(A): Adam Cilulko, Mirosław Zawadzki.

 

Podsumowanie | Za: 16, przeciw: 0, wstrzymało się: 2, nie głosowało: 0, nieobecni: 3.

 

Ad. pkt 6e

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie współfinansowania w 2017 r. zadania inwestycyjnego w Augustowie.

 

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała,



Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała,
że Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu 25 sierpnia 2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 5 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, czy przy okazji remontu ul. 3 Maja planuje
się zakup donic na kwiaty.

 

Pan Józef Górski odpowiedział, że w ramach planowanego zadania, z informacji uzyskanych od Powiatowego Zarządu Dróg w Augustowie, nie przewiduje się
zakupu donic na kwiaty, kwietników, koszy na śmieci.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie współfinansowania w 2017 r. zadania
inwestycyjnego
w Augustowie. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXVI/234/16 została podjęta /zał. nr 8/.

 

Wyniki głosowania:

ZA: Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Jerzy Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł
Łukasz Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Józef
Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki , Adam Wysocki.

NIEOBECNY(A): Adam Cilulko, Mirosław Zawadzki.

Podsumowanie | Za: 18, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 0, nieobecni: 3.

Ad. pkt 6f

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Miastem Augustów a Miastem Grodno.

 

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński wyraził entuzjazm i poparcie dla współpracy pomiędzy Augustowem i Grodnem.

 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą
Miastem Augustów
a Miastem Grodno. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała
nr XXVI/235/16 została podjęta /zał. nr 9/.

Wyniki głosowania:

ZA: Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Jerzy Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł
Łukasz Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Józef
Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki , Adam Wysocki.

NIEOBECNY(A): Adam Cilulko, Mirosław Zawadzki.

Podsumowanie | Za: 18, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 0, nieobecni: 3.

Ad. pkt 6g

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia intencji udzielenia przez Gminę Miasto Augustów pomocy finansowej Powiatowi
Augustowskiemu.

 

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała,
że Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu 25 sierpnia 2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 5 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia intencji udzielenia przez Gminę
Miasto Augustów pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXVI/236/16 została podjęta
/zał. nr 10/.

Wyniki głosowania:

ZA: Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł Łukasz Kotwica, Wojciech
Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan
Wierzbicki, Adam Wysocki.

WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Filip Jerzy Chodkiewicz, Piotr Piłasiewicz.

NIEOBECNY(A): Adam Cilulko, Mirosław Zawadzki.

Podsumowanie | Za: 16, przeciw: 0, wstrzymało się: 2, nie głosowało: 0, nieobecni: 3.

 

Ad. pkt 6h



Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację
zadania inwestycyjnego „Przebudowa ulicy 3 Maja Nr 2524B – Etap I odcinek od ul. Rynek Zygmunta Augusta do ul. Hożej” w ramach Programu
Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 -2019.

 

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała,
że Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu 25 sierpnia 2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała pozytywnie.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę
Miasto Augustów Powiatowi Augustowskiemu na realizację zadania inwestycyjnego „Przebudowa ulicy 3 Maja Nr 2524B – Etap I odcinek od ul. Rynek Zygmunta
Augusta do ul. Hożej” w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 - 2019.
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXVI/237/16 została podjęta /zał. nr 11/.

Wyniki głosowania:

ZA: Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Jerzy Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł
Łukasz Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Józef
Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki.

NIEOBECNY(A): Adam Cilulko, Mirosław Zawadzki.

Podsumowanie | Za: 18, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 0, nieobecni: 3.

 

 

 

 

Ad. pkt 6i

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta
Augustowa dla terenów położonych przy wyjściu rzeki Netty z jeziora Necko.

 

Pan Przewodniczący na prośbę Pana Radnego Pawła Łukasza Kotwicy ogłosił 10 minutową przerwę w obradach sesji Rady Miejskiej.

 

Wznawiając obrady po przerwie Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych przy wyjściu rzeki Netty
z jeziora Necko. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXVI/238/16 została podjęta /zał. nr 12/.

 

Wyniki głosowania:

ZA: Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Jerzy Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł
Łukasz Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Józef
Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki.

NIEOBECNY(A): Adam Cilulko, Mirosław Zawadzki.

 

Podsumowanie | Za: 18, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 0, nieobecni: 3.

 

Ad. pkt 6j

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2016 r.

 

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała,
że Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu 25 sierpnia 2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 5 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta w imieniu Burmistrza wzniósł autopoprawkę do projektu uchwały w ww. sprawie. Zmiana dotyczy podziału
rezerwy celowej na realizację lokalnych inicjatyw inwestycyjnych. Kwota rezerwy wynosiła
100 000 zł i proponuje się jej zmniejszenie do 70 000 zł. Pozostałe środki zostaną przeznaczone na realizację zadania pn.: ”Przebudowa nawierzchni drogi
wewnętrznej dojazdowej do budynków przy ul. Obrońców Westerplatte 11, na działce o numerze geodezyjnym 3798/92.” Wspólnota Mieszkaniowa deklaruje
partycypację w kosztach budowy drogi wewnętrznej. Kwota 30 000 zł zostanie przyporządkowana do zadań realizowanych
w drodze porozumień z innymi jednostkami samorządu terytorialnego. Pierwotnie kwotę
tą przyporządkowano w budżecie miasta jako zadania własne. Po konsultacji z organami nadzoru zdecydowano się dokonać zmiany.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wraz z autopoprawką projekt uchwały w sprawie zmian budżetu
miasta na 2016 r. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXVI/239/16 została podjęta /zał. nr 13/.

 

 



 

Wyniki głosowania:

ZA: Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Jerzy Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł
Łukasz Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Józef
Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki.

NIEOBECNY(A): Adam Cilulko, Mirosław Zawadzki.

 

Podsumowanie | Za: 18, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 0, nieobecni: 3.

 

Ad. pkt 6k

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2016 – 2024.

 

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała,
że Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu 25 sierpnia 2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała pozytywnie 4 głosami za, przy braku głosów
przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się.

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta w imieniu Burmistrza wniósł autopoprawkę do projektu uchwały w ww. sprawie. Zmiana jest konsekwencją
wprowadzenia autopoprawki w uchwale dotyczącej zmian budżetu miasta na 2016 r.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmian Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2016 - 2024. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXVI/240/16 została podjęta /zał. nr
14/.

Wyniki głosowania:

ZA: Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Jerzy Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł
Łukasz Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan
Wierzbicki, Adam Wysocki.

WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz.

NIEOBECNY(A): Adam Cilulko, Mirosław Zawadzki.

 

Podsumowanie | Za: 16, przeciw: 0, wstrzymało się: 2, nie głosowało: 0, nieobecni: 3.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował zmianę porządku obrad i przeniesienie pkt. 6l, tj. rozpatrzenia projektu uchwały
w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego nowego odcinka drogi ekspresowej S16 Ełk (S61) – Knyszyn (S19) do pkt. 8. Pozostałe punkty porządku obrad
ulegną przesunięciu. Poddał propozycję pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania jednogłośnie, 18 głosami
za, dokonano zmiany porządku obrad zgodnie z propozycją Przewodniczącego.

 

Ad. pkt 7

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

 

Na interpelacje Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej odpowiedzi udzielili: Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta, Pan Mirosław Karolczuk - Zastępca
Burmistrza,
Pani Dorota Kapla – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa
i Ochrony Środowiska, Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Inwestycji.

 

Pani Dorota Kapla w odpowiedzi na interpelację dotyczącą odprowadzania nieczystości
do jez. Białego przez jedną z firm hotelarskich poinformowała, że ww. firma przedłożyła dokumenty potwierdzające, że odbiór nieczystości płynnych odbywa się
poprzez zewnętrznego wykonawcę, który przekazuje je do oczyszczalni ścieków.

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, z jakiego okresu pochodzi ostatnia faktura
za odbiór nieczystości. Przypomniała, że o nieprawidłowościach zasygnalizowano na ostatniej sesji Rady Miejskiej.

 

Pani Dorota Kapla odpowiedziała, że ostatnie faktury wystawiono w lipcu tego roku, ponieważ obiekt funkcjonuje w okresie wakacyjnym.

 

Pan Józef Górski w odpowiedzi na interpelację dotyczącą ścieżki rowerowej
na ul. Rajgrodzkiej poinformował, że na tej ulicy, na odcinku od ul. Raczkowskiej
nie ma ścieżki rowerowej. Przypomniał, że jest to droga wojewódzka i zadanie w zakresie budowy ścieżki rowerowej powinien wykonać właściciel, czyli Podlaski
Zarząd Dróg Wojewódzkich w Białymstoku.

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, czy wystosowano pismo w tej sprawie



Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, czy wystosowano pismo w tej sprawie
do właściciela drogi. Przypomniała, że temat był już omawiany przy okazji rozmowy na temat budowy ścieżki do Studzienicznej, na jednym z posiedzeń Komisji
Rozwoju.

 

Pan Burmistrz poinformował, że wykonawcą ścieżki rowerowej do Studzienicznej będzie Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad. Inwestycja zostanie
rozpoczęta jeszcze tego roku. Sprawa zasygnalizowana przez Panią Radną będzie lobbowana. Podkreślił, że Miasto liczy w tym względzie na pomoc władz
województwa, a w szczególności Pana Bogdana Dyjuka – Członka Zarządu Województwa Podlaskiego.

 

Pan Mirosław Karolczuk poinformował, że Zarząd Województwa zamierza przekazać ten odcinek ul. Rajgrodzkiej Powiatowi Augustowskiemu i w takiej sytuacji
trudno będzie przekonać obecnego właściciela do przeprowadzenia inwestycji.

 

Pan Radny Artur Kleczkowski zaproponował, aby wystąpić do Powiatu Augustowskiego, kiedy będzie już właścicielem drogi o wykonanie ścieki rowerowej na
ul. Rajgrodzkiej.
W przypadku, gdy Powiat wystąpi do Miasta o partycypowanie w kosztach budowy, wówczas można z takiej propozycji skorzystać i wspólnie zrealizować ww.
zadanie.

 

Pan Burmistrz w odpowiedzi na interpelację dotyczącą donic na kwiaty zgodził się, że jest ich zdecydowanie za dużo. Zapewnił, że część donic zostanie
usunięta z centrum miasta.

 

Pan Józef Górski poinformował, że w ramach przebudowy części Rynku Zygmunta Augusta ustawiono dodatkowo 120 donic i zgodnie z decyzją Burmistrza
podjętą na przełomie 2015/2016 roku nie są one ustawiane przed przejściami dla pieszych. Potwierdził,
że w ostatnim czasie Pani Kierownik GKRiOŚ, na wniosek taksówkarzy, zdecydowała
o ustawieniu jednej donicy przed przejściem dla pieszych na wysokości stacji PKS. W tym wypadku chodziło o uniemożliwienie wjazdu na chodnik przez
kierowców korzystających
z bankomatu. Po konsultacji z panem Burmistrzem donica została usunięta.

 

Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz zapytał, czy parkowanie mające na celu uniknięcie opłaty za parkowanie jest faktycznie od tejże opłaty zwolnione. Zapytał,
czy oznakowanie
w Strefie Płatnego Parkowania można zmienić w taki sposób, aby parkowanie w każdym miejscu rodziło obowiązek wniesienia opłaty.

 

Pan Józef Górski odpowiedział, że w Strefie Płatnego Parkowania wyznaczono miejsca przeznaczone do parkowania i sprawą parkowania w miejscach
niedozwolonych powinni zajmować się Policja oraz administrator Strefy Płatnego Parkowania. Zwrócił uwagę,
że donice spełniają funkcję dekoracyjną i ustawiono je w miejscach, gdzie nie utrudniają swobodnej komunikacji /wzdłuż pasa drzew/.

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zwróciła uwagę na wysoki koszt nasadzeń i podlewania kwiatów w donicach. Stwierdziła, że lepszym rozwiązaniem są
kwiaty wieloletnie rosnące
w rabatach. Podjęcie decyzji o zakupie kilkuset donic wydaje się dziwna, tym bardziej,
że na rozmowie z przedstawicielem firmy zajmującej się zielenią miejską, który proponował zakup donic wiszących stwierdzono, że Miasta na to nie stać.
Stwierdziła, że betonowe donice na granitowej kostce Rynku Zygmunta Augusta nie wyglądają estetycznie.

 

Pan Radny Tomasz Bukłaho zapytał o wysokość kosztów zakupu donic.

 

Pani Dorota Kapla odpowiedziała, że na nowo wybudowanych pierzejach Rynku Zygmunta Augusta ilość donic kwiatowych określa projekt. Zapewniła, że
donice naprzeciwko Kolumny Zygmunta Augusta zostaną częściowo zdemontowane i rozsunięte, ponieważ
ta część Rynku nie podlega już gwarancji.

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, co stanie się z donicami spod apteki, które zostały zamienione z kwadratowych na sześciokątne. Przypomniała,
że sprawa była przez
nią sygnalizowana.

 

Pani Dorota Kapla odpowiedziała, że donice, o których wspomniała Pani Radna ustawione są na nowo wybudowanej pierzei Rynku Zygmunta Augusta.

 

Pan Józef Górski zwrócił uwagę, że dokumentacja projektowa Rynku Zygmunta Augusta uwzględniała również element związany z ustawieniem donic.
Dokumentacja została zatwierdzona, zadanie dofinansowane jest ze środków Wojewody, co rodzi pewne zobowiązania. Zwrócił uwagę, że donice i kwietniki
kupowane są sukcesywnie
i są elementem składowym określonych inwestycji. Poinformował, że koszt przebudowy dwóch pierzei Rynku Zygmunta Augusta wyniósł ok. 2 085 000 tys. zł.
Zapewnił,
że przygotuje i przekaże Pani Radnej informację dotyczącą kosztów zakupu donic.

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, jak szeroki musi być chodnik, aby spełniał swoją rolę jako ciąg komunikacyjny i swobodnie można było korzystać
z przejścia dla pieszych. Zwróciła uwagę, że naprzeciwko apteki znajduje się latarnia, ustawiono kosz
na śmieci i 3 donice na kwiaty.

 



Pan Józef Górski odpowiedział, że minimalna szerokość dla ruchu pieszego dla jednej osoby wynosi 0,75 cm.

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska stwierdziła, że w jednym miejscu Rynku Zygmunta Augusta na pewno jest za wąsko i ruch pieszych jest utrudniony.

 

Pan Radny Artur Kleczkowski zaproponował, że może odkupić od Miasta kilka donic
na potrzeby wspólnot mieszkaniowych, którymi zarządza.

 

Pan Burmistrz poinformował, że w październiku tego roku opracowany zostanie projekt zagospodarowania zieleni dla całego miasta, aby można go było
wprowadzić w życie
od przyszłego roku. Zapewnił, że donice kwiatowe spod apteki na Rynku Zygmunta Augusta zostaną usunięte. W odpowiedzi na interpelację dotyczącą
konkursów edukacyjnych,
w których Miasto bierze udział poinformował, że na rozstrzygnięcie wielu z nich Miasto oczekuje. Zwyciężył projekt dotyczący przedszkoli i na ten cel
otrzymaliśmy wsparcie
w wysokości 360 tys. zł. W ramach realizacji projektów zaplanowano różnorodne działania edukacyjne.

 

Na interpelację Pana Radnego Tomasza Bukłaho odpowiedzi udzielił Pan Józef Górski
– Kierownik Wydziału Inwestycji.

 

Pan Józef Górski w odpowiedzi na interpelację dotyczącą oświetlenia Kolumny Zygmunta Augusta poinformował, że zostało ono uszkodzone podczas trwania
jednej z imprez organizowanych w centrum miasta. Sprawca zdarzenia zobowiązał się do pokrycia kosztów związanych z wymianą. Wymiana zostanie
przeprowadzona do końca września. Do tej pory miejsce zabezpieczono przykrywając je płytą chodnikową, ale po uwadze Pana Radnego zdecydowano, że
tymczasowo w tym miejscu ustawiona zostanie donica kwiatowa.

 

Na interpelację Pana Radnego Jacka Truszkowskiego odpowiedzi udzielił
Pan Burmistrz.

 

Pan Burmistrz w odpowiedzi na interpelację dotyczącą budowy chodnika na ul. Obrońców Westerplatte, na odcinku od mostu nad Kanałem Augustowskim
stwierdził, że realizacja tego zadania jest niemożliwa, ponieważ właścicielem drogi jest Skarb Państwa i w tym przypadku miasto nie może udzielać pomocy
finansowej i partycypować w kosztach jej budowy. Jedynym rozwiązaniem jest zwrócenie się z prośbą do Podlaskiego Zarządu Dróg
o zrealizowanie przedsięwzięcia.

Na interpelację Pana Radnego Piotra Piłasiewicza odpowiedzi udzielił Pan Kierownik Wydziału Inwestycji.

Pan Józef Górski w odpowiedzi na interpelację dotyczącą latarni na ul. Wojska Polskiego poinformował, że usterka zgłoszona przez Pana Radnego została już
usunięta.

 

Na interpelację Pana Radnego Artura Kleczkowskiego odpowiedzi udzielił
Pan Burmistrz.

 

Pan Burmistrz w odpowiedzi na interpelację dotyczącą kanalizacji sanitarnej i deszczowej na ul. Hożej zwrócił uwagę, że wybudowanie kanalizacji deszczowej i
sanitarnej wiąże się
z wysokimi kosztami. Koszt przedsięwzięcia oszacowano na 2 800 000 zł. Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej wstępnie wyraził chęć partycypowania w kosztach
budowy. Docelowo problem należy rozwiązać, dlatego na początek niezbędne jest wykonanie potrzebnej dokumentacji. Sprawa będzie przeanalizowana przy
okazji opracowywania budżetu miasta
na następny rok i wówczas Państwo Radni również będą mogli wyrazić swoje zdanie
na ten temat.

 

Na interpelacje Pana Radnego Filipa Jerzego Chodkiewicza odpowiedzi udzielili:
Pan Burmistrz, Pan Kierownik Wydziału Inwestycji, Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji

 

Pan Burmistrz w odpowiedzi na interpelację dotyczącą zmiany organizacji ruchu na rondzie przy stacji paliw poinformował, że wystąpiono w tej sprawie z
pismem do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, ale do tej pory nie uzyskano odpowiedzi. Ze strony Miasta zaproponowano poszerzenie ronda w taki
sposób, aby miało ono dwa pasy, ale nieoficjalnie wiadomo, że w związku z tym, że Augustów posiada obwodnicę jest
to praktycznie niemożliwe. Pan Burmistrz poinformował, że problem przedstawił również Panu Wiceministrowi Jarosławowi Zielińskiemu. Prowadzone będą
działania, aby problem został rozwiązany.

 

Pan Józef Górski w odpowiedzi na interpelację dotyczącą oświetlenia na moście
nad Kanałem Augustowskim wyjaśnił, że ul. Obrońców Westerplatte jest drogą wojewódzką, ale budowa oświetlenia ulicznego należy do zadań własnych gminy.
Pan Kierownik stwierdził, że w przyszłorocznym budżecie miasta powinno się zaplanować środki finansowe na ten cel.

 

Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz poprosił, aby planując budżet miasta na przyszły
rok ująć to zadanie, ponieważ ruch pieszy i rowerowy w tym miejscu uległ natężeniu
w związku z wybudowaną ścieżką rowerową.

 



 

Pan Radny Jacek Truszkowski zwrócił uwagę, że budowa oświetlenia ulicznego w tym miejscu dotyczy niewielkiego odcinka drogi, tj. od mostu na Kanale
Augustowskim
do ul. Limanowskiego. Przy okazji realizacji tego zadania powinno się również wykonać chodniki.

 

Pan Andrzej Zarzecki w odpowiedzi na interpelację dotyczącą reklam na Molo Radiowej Trójki poinformował, że zostaną one usunięte, ponieważ kończy się
umowa z reklamodawcą. Poinformował, że korzysta on również z powierzchni reklamowej na Wyciągu Nart Wodnych. Obie umowy opiewają na kwotę 500 zł.

 

Pan Burmistrz zapewnił, że od przyszłego roku na molo nie będą wywieszane reklamy.

 

Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz zapytał, dlaczego zdecydowano się na oszpecenie Molo poprzez wywieszone reklamy.

 

Pan Andrzej Zarzecki poinformował, że CSiR zajmuje się sprzedażą powierzchni reklamowych nie tylko na Molo, ale również na pływalni, wyciągu nart
wodnych i stadionie. Poprosił Radę o określenie ogólnych zasad umieszczania tego typu reklam na obiektach, których właścicielem jest Miasto. Zwrócił uwagę,
że na latarniach miejskich wzdłuż Molo Radiowej Trójki również wiszą reklamy, np. kolejki wąskotorowej w Płocicznie.

 

Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz zgodził się, że Rada powinna opracować takie zasady.

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zwróciła uwagę, że w parku na drzewach przy Starej Poczcie również wiszą reklamy. Zapytała, czy na takie działanie
Konserwator Zabytków wyraża zgodę.

 

Pan Burmistrz odpowiedział, że umowa na umieszczenie reklamy w parku obowiązuje
do końca sierpnia tego roku i po tym czasie zostanie usunięta.

 

Ad. pkt 8

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego nowego odcinka drogi ekspresowej S16 Ełk (S61) – Knyszyn (S19).

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego nowego
odcinka drogi ekspresowej S16 Ełk (S61) – Knyszyn (S19). W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXVI/241/16 została podjęta /zał. nr
15/.

 

Wyniki głosowania:

ZA: Tomasz Bukłaho, Filip Jerzy Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł Łukasz Kotwica,
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski,
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki.

NIE GŁOSOWAŁ(A): Dariusz Ostapowicz.

NIEOBECNY(A): Sylwia Bielawska, Adam Cilulko, Wojciech Szymon Krzywiński, Mirosław Zawadzki.

Podsumowanie | Za: 15, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 1, nieobecni: 5.

Ad. pkt 9

Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji RM z 4.08.2016 r.

 

Pan Filip Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z obrad XXV sesji RM z 4.08.2016 r., który został przyjęty.

Wyniki głosowania:

ZA: Tomasz Bukłaho, Filip Jerzy Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł Łukasz Kotwica,
Joanna Lisek,
Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski,
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki.

NIEOBECNY(A): Sylwia Bielawska, Adam Cilulko, Wojciech Szymon Krzywiński, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Mirosław Zawadzki.

 

Podsumowanie | Za: 14, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 0, nieobecni: 7.

 

Ad. pkt 10

Zapytania i wolne wnioski.

 

Pan Marian Dyczewski – Prezes Towarzystwa Miłośników Ziemi Augustowskiej poruszył temat augustowskiej stacji kolejowej. Zwrócił uwagę, że dworzec
kolejowy jest niedostępny dla podróżnych. Wniósł do Pana Burmistrza o wystąpienie do Zarządu PKP, aby wykonano tam jakiekolwiek zadaszenie.



kolejowy jest niedostępny dla podróżnych. Wniósł do Pana Burmistrza o wystąpienie do Zarządu PKP, aby wykonano tam jakiekolwiek zadaszenie.

 

Pan Radny Piotr Piłasiewicz poinformował, że na peronie nr 2 znajduje się wiata przystankowa.

 

Pan Marian Dyczewski stwierdził, że jedna wiata przystankowa na stacji PKP to za mało.

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski poinformował, że dworzec PKP został wystawiony
na sprzedaż.

 

Pan Burmistrz poinformował, że ponad pół roku temu podjął działania i dzięki nim
na peronie pojawiła się wiata, aby podróżni mogli się pod nią schronić przed deszczem.
W Urzędzie Miejskim odbyły się rozmowy z przedstawicielami władz PKP. Pan Burmistrz sugerował, aby PKP odkupiły dworzec od obecnego właściciela.
Dworzec i stacja powinny stanowić integralną całość i nie powinny być zarządzane przez różne osoby. Wywieranie presji, aby to samorząd odkupił dworzec jest
niezrozumiałe. Zapewnił, że wystąpi do PKP, aby na stacji dostawiono jeszcze jedną wiatę, aby problem przynajmniej tymczasowo rozwiązać. Dworzec powinien
funkcjonować w pełnym zakresie i jest to cel, do którego Miasto będzie dążyć.

 

Pan Marian Dyczewski poruszył sprawę niszczejących eksponatów znajdujących się
w Muzeum Kanału Augustowskiego i Muzeum Ziemi Augustowskiej. Zwrócił uwagę,
że budynek Muzeum Kanału Augustowskiego, a szczególnie jego dach, znajduje się w bardzo złym stanie technicznym i nie był remontowany od 30 lat.
Mieszkaniec zasygnalizował problem związany z kanalizacją deszczową na ul. Hożej, gdzie podczas obfitych deszczów zalewane są pomieszczenia Muzeum
Ziemi Augustowskiej oraz jego eksponaty. Apelował
o ratowanie tychże eksponatów i do czasu rozwiązania problemów z kanalizacją przeniesienie ich w inne suche miejsce – wskazał tu budynek Szkoły Muzycznej.

 

Pan Burmistrz zapewnił, że zbada sprawę niszczejących eksponatów. W odniesieniu
do budynku Kanału Augustowskiego poinformował, że Miasto czyniło starania jego przejęcia, ale na razie okazuje się to niemożliwe z uwagi na przeszkody
natury prawnej. Dzięki przychylności dyrekcji Regionalnej Zarządu Gospodarki Wodnej uzyskano wstępne porozumienie w sprawie wieloletniej, niedrogiej,
dzierżawy tego budynku. Na podstawie umowy dzierżawy będzie można starać się o zewnętrzne środki finansowe i wykonać remont Muzeum.

 

Prezes Towarzystwa Miłośników Ziemi Augustowskiej przypomniał, że Towarzystwo kilkakrotnie zwracało się do władz miasta z pismem o powołanie
architekta miejskiego. Zapytał, co stoi na przeszkodzie, aby w Augustowie zatrudniono osobę, która wytyczyłaby kierunki rozwoju miasta.

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, skąd Pan Prezes powziął wiadomość,
że w Szkole Muzycznej są wolne pomieszczenia, ponieważ słyszała, że jest właśnie odwrotnie. Zwróciła uwagę, że budynek Szkoły Muzycznej nie jest
własnością miasta.

 

Pan Prezes przypomniał, że w tymże budynku Muzeum Ziemi Augustowskiej miało już swoją siedzibę i budynek jest pusty.

 

Pan Burmistrz zaprosił wszystkich do śledzenia wydarzenia, jakim będzie przepłynięcie dwoma kajakami z Augustowa do Grodna i Druskiennik. Uczestnikami
będą, m.in. Burmistrz Augustowa, Radny Adam Wysocki oraz inni czołowi kajakarze naszego miasta. Wydarzenie będzie nagłośnione w mediach i z pewnością
będzie dobrą reklamą Augustowa i Kanału Augustowskiego. Wypłynięcie będzie miało miejsce 4 września o godz. 12.00.

 

Mieszkaniec Augustowa zgłosił pomysł zorganizowania w Augustowie spotkania dotyczącego budowy drogi ekspresowej S 16. Temu tematowi poświęcono
jeden
z paneli dyskusyjnych Wschodniego Kongresu Gospodarczego. Zwrócił uwagę
na nieporządek, który panował przy Molo Radiowej Trójki podczas trwania imprezy Lato
z radiem. Stwierdził, że ustawienie koszy przy ławeczkach na pomoście nie było dobrym pomysłem. Zapytał o pobór opłaty adiacenckiej w związku z budową ul.
Glinki.

 

Pan Burmistrz odpowiedział, że opłata adiacencka będzie pobierana w wysokości określonej w uchwale Rady Miejskiej.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Przewodniczącego i Rady Miejskiej:

1. Pismo Ochotniczej Straży Pożarnej Augustów – Lipowiec, które wpłynęło do Rady Miejskiej w dniu 12.08.2016 r. /zał. nr 16/,
2. Pismo Pana E.Ł, które wpłynęło do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w dniu /zał. nr 17/,
3. Pismo Pani E.K., które wpłynęło do Przewodniczącego Rady Miejskiej w dniu 03.08.2016 r. /zał. nr 18/,
4. Pismo Miłośników Ziemi Augustowskiej, które wpłynęło do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej w dniu 26.08.2016 r. /zał. nr 19/,
5. Zaproszenie na posiedzenie Zespołu do opracowania Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Miasta Augustów na lata 2017

- 2025 /zał. nr 20/.

Pan Przewodniczący zaprosił wszystkich zebranych na uroczyste obchody 100 – lecia Lipowca w dniach 9 – 11 września 2016 r.

 

Ad. pkt 11

Zamknięcie obrad.

 



Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku obrad zamknął XXVI sesję Rady Miejskiej w Augustowie.

 

 

                                                                                    Przewodniczący
                                                                         Rady Miejskiej w Augustowie

                               Filip Jerzy Chodkiewicz

 

 

 

Przygotował(a): Ewa Szczepańska
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